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Zápis z 25. jednání Kolegia děkana Právnické fakulty Univerzity Karlovy konaného 

dne 10. října 2022 

 

 

Účast: děkan Boháč, tajemník Hájek, proděkani Antoš, Handrlica, Honusková, Chromá, Pfeiffer, 

Tomášek, koordinátorka prof. Koldinská, koordinátor dr. Urban, předseda AS PF UK 

dr. Staša 

 

Omluveni: místopředsedkyně AS PF UK dr. Žákovská, místopředseda AS PF UK kol. Linzer 

 

 

Program: 

1. Děkan 

2. Tajemník 

3. Magisterské studium 

4. Doktorské studium 

5. Komunikace a IT 

6. Věda, výzkum a edice 

7. Rozvoj fakulty 

 

1. Děkan 

1.1. Kolegium děkana souhlasilo s návrhem děkana, aby předsedkyní komise pro ceny Praemium 

excellentiae byla prof. Koldinská. 

1.2. Kolegium děkana souhlasí s návrhem na nominaci Mgr. Hany Draslarové na Cenu ministra 

školství, mládeže a tělovýchovy za vynikající vzdělávací činnost na vysoké škole pro rok 

2022. 

 

2. Tajemník 

2.1. Tajemník fakulty informoval o výjezdním zasedání administrativy, které proběhne ve dnech 

12.–13. října 2022, přičemž v této době bude zajištěn provoz na všech administrativních 

pracovištích fakulty. 

2.2. Kolegium děkana souhlasí se zapůjčením/pronájmem místností (prostor): 

2.2.1. Juristi: 

Debata na téma „Bránící se demokracie“, datum konání: 26. 10. 2022 (20:00-21:30), 

m. č. 101 

2.2.2. Juristi: 

Workshop na téma „Stavební právo a developing v praxi – Akvizice“, datum konání: 

2. 11. 2022 (20:00-21:30), m. č. 319 

2.2.3. Juristi: 

Workshop na téma „Stavební právo a developing v praxi – Povolování investičního 

záměru“, datum konání: 9. 11. 2022 (19:00-21:30), m. č. 220 

2.2.4. Juristi: 

Debata na téma „Komunistické ústavy“, datum konání: 16. 11. 2022 (20:00-21:30), 

m. č. 319 
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Kolegium děkana upozorňuje žadatele k pronájmu/zapůjčení prostor na PF UK, 

že schvalované prostory, které jsou/budou v termínech mimo časový harmonogram 

topení, nebudou vytápěny a ani poskytovány el. přímotopy. 

 

3. Magisterské studium 

3.1. Kolegium děkana se podrobně zabývalo incidentem, který se stal při psaní klauzurní práce 

z obchodního práva dne 7. října 2022. Student narušil průběh klauzurní práce řevem 

a vulgárními výkřiky. K incidentu byla zavolána záchranná služba a policie. 

Vedení fakulty děkuje zástupcům katedry obchodního práva a provozního oddělení 

za zvládnutí incidentu. Pokud se ukáže, že šlo o zaviněné jednání studenta, děkan zváží další 

kroky včetně případného návrhu na zahájení disciplinárního řízení. 

Pokud jde o samotnou klauzurní práci, kolegium děkana souhlasí s návrhem proděkanky 

Chromé a garanta předmětu, aby studentkám a studentům, kteří neuspějí u daného termínu 

a kteří podají odůvodněnou žádost garantovi předmětu o anulování výsledku, byl termín 

anulován. 

Tajemník fakulty byl pověřen, aby ve spolupráci s rektorátem v rámci prováděného auditu 

tzv. měkkých cílů hledal možnosti, jak posílit bezpečnost v budově fakulty. 

3.2. Proděkanka Chromá informovala o počtech studentů v jednotlivých ročnících (včetně ISP). 

Je zapsáno do: 

1. ročníku - 603 

2. ročníku - 491 + 8 stará akr.  

3. ročníku - 484 + 35 stará akr.  

4. ročníku - 541 stará akr.  

5. ročníku - 467 stará akr.  

6. ročníku - 56 stará akr.  

7. ročníku - 22 stará akr.  

8. ročníku - 1 stará akr.  

9. ročníku - 3 stará akr.  

10. ročníku - 4 stará akr.  

Uzavřené studium – 781 

Celkem 3496 

Řízení o ukončení studia - 96 

 

4. Doktorské studium 

4.1. Kolegium děkana se shodlo na tom, že doktorandská stipendia pravomocně přiznaná 

nejpozději k prvnímu dni měsíce se budou vyplácet nejpozději do konce tohoto měsíce. 

4.2. Proděkan Handrlica připomněl, že školitelé doktorandů postupují v SISu roční hodnocení 

ISP oborové radě nejpozději do 12. října 2022. Pokud student hodnocení v SISu do 30. září 

2022 sám nezaložil a nepředal jej školiteli, tak školitel hodnocení přebírá a sám hodnotí 

studenta. 

Pro technickou podporu lze kontaktovat z IT oddělení pana Bc. Vojtěcha Sklenáře, 

sklenarv@prf.cuni.cz, linka č. 550. 

4.3. Proděkan Handrlica dále připomněl, že předsedové oborových rad mají první zasedání 

oborové rady v akademickém roce 2022/23 svolat tak, aby se oborová rada konala do konce 

října. 
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Termín zasedání oborové rady je třeba nahlásit paní Adéle Šejdlové, sejdlova@prf.cuni.cz, 

linka č. 202.  

4.4. Proděkan Handrlica a proděkanka Honusková v návaznosti na diskusi na Akademickém 

senátu informovali o tom, že stav reformy doktorského studia a její potenciální dopady 

na situaci na Právnické fakultě průběžně sledují a účastní se debat, informace budou 

komunikovány v návaznosti na aktuální situaci v průběhu r. 2023 prostřednictvím setkání 

“Jakou chceme fakultu?” 

 

5. Komunikace a IT 

5.1. Proděkan Antoš informoval o jednání celouniverzitního panelu pro IT, kterého se minulý 

týden zúčastnil společně s Ing. Potěšilem. Řešily se dva problémy, které jsou pro naši fakultu 

prioritní, a to (ne)funkčnost zápisů předmětů v SISu a (ne)funkčnost e-mailového systému 

Outlook. 

Podrobná zpráva byla rozeslána fakultní veřejnosti ve dvou e-mailech: všichni zaměstnanci 

dostali informace k Outlooku, všichni magisterští studenti k SISu. 

 

6. Věda, výzkum a edice 

6.1. Kolegium děkana vzalo na vědomí informaci proděkana Tomáška o jednání rady programu 

Cooperatio Law a žádá koordinátora programu řešit v průběhu října odstranění duplicit 

v přiřazování pracovníků a výstupů a zdroje financování odměn pro členy rady z fakultních 

zdrojů. 

 

7. Rozvoj fakulty 

7.1. Proděkanka Honusková informovala o průběhu přípravy ročního plánu plnění strategického 

záměru pro rok 2023. 

 

 

Zapsala: Adéla Hrubešová 

Schválil: prof. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. 
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